

Bestyrelsesmøde 3/6 2019

1. Konstituering af bestyrelse

- Formand: Louise
- Næstformand/webmaster: Christian
- Kasserer: Jeff
- Sekretær: Charlotte
- best. medlem: Vagn

2. Opsummering generalforsamling

Vi mangler stadig indlægget fra vejgruppen. Christian kontakter Martin
Beretningen bliver også tilføjet hjemmesiden.

3. Kontingent

Næste år skal der stemmes på GF om at få tilføjet 'betaling af kontingent skal forfalde senest 31/5' i vedtægterne.
Vi vil bestræbe os på næste år at sende reminder om betaling ud umiddelbart efter GF.
Vi følger op i løbet af ugen ang manglende indbetalinger.

4. Brev til kommunen

Vi har med udgangspunkt i rådgivningen fra ingeniørerne lavet et svar til kommunen.
Vi afventer svar.
Christian rykker Mette Køster for bekræftelse af, at de har modtaget vores mail.

5. Status på uløste punkter

Snerydning: Vi skal til første møde efter sommerferien beslutte snerydder for vinteren.
Vi skal evt afmelde tidligere aftale.
Sende faktura til Casa Nord for snerydning 2018/2019. (Jeff)

Casa Nord: Kontakte Casa Nord ang deres forventede grundejerforening

Gr. områder: (Bord)-bænke afventer bestyrelsesmøde hos Grønnekildevej.
Paragraf 3 mose - status ? (Charlotte)
Beskæring af træer/buske på de grønne områder - hvad må vi? (Charlotte)

6. Diverse

Tjek ang mailadresser på nye naboer.

Nabohjælp - evt indslag til vejfesten